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PROTOKÓŁ NR 51/24 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ ORAZ KOMISJI SPOŁECZNEJ, 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 19.03.2024 R 

 
 Posiedzenie o godz. 16.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków 

Komisji Budżetu i Finansów (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu), pięciu członków Komisji Gospodarczej oraz sześciu członków Komisji 

Społecznej. 

We wspólnym posiedzeniu komisji wzięli również udział: Janusz Kosecki – Burmistrz 

Miasta, Wojciech Wierzbowski – Zastępca Burmistrza, Krystyna Bogulska – Skarbnik 

Miasta, Marzena Ośko – kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Marcin Hałas – 

kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji oraz Barbara 

Wiśniewska – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 Tematem obrad komisji było omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej 

oraz podsumowanie akcji zima 2023 – 2024.  

 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Skórczu za 2023 rok 

przedstawiła Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

Barbara Wiśniewska.  

 Przewodnicząca Barbara Graban pytała, czy te udzielone porady, to są rozmowy 

indywidualne? Na co Pani Barbara Wiśniewska odpowiedziała, że są tylko i wyłącznie 

rozmowy indywidualne.  

 Burmistrz Janusz Kosecki uzupełnił, że przez ostatnie pięć lat w przychodni leczenia 

uzależnień udzielonych było 1229 porad. To jest naprawdę dużo.  

 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska. 

 Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2023 

przedstawiła zebranym kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu, 

Marzena Ośko. 
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 Radna Barbara Graban pytała, czy zwiększyła się liczba dzieci umieszczonych w pieczy 

zastępczej, na co Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że niestety liczba ta się zwiększa. 

W tym roku zwiększyła się o kolejne pięcioro dzieci.  

 Radny Stanisław Eggert pytał, jaki jest koszt pobytu jednego dziecka w pieczy zastępczej? 

 Kierownik Marzena Ośko odpowiedziała, że ten koszt jest różny i uzależniony od wielu 

czynników.  

 Pani Skarbnik Krystyna Bogulska powiedziała, że w tej chwili średni koszt pobytu jednego 

dziecka w pieczy zastępczej wynosi około 800 zł miesięcznie.  

 Kierownik Marzena Ośko wyjaśniła, że to jest ta wyższa stawka – 50%. To wynika z tego, 

że w pierwszym roku gmina płaci 10%, w drugim roku 30%, a w trzecim roku 50%. Kwota 

bazowa jest także zróżnicowana. To zależy na przykład od tego, czy jest pokrewieństwo czy 

nie ma.  

 Radni pytali, ile jest na terenie miasta rodzin zastępczych, na co kierownik Ośko 

odpowiedziała, że jedna.  

 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu  

za rok 2023 przedstawiła zebranym kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Skórczu, Marzena Ośko. 

 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z instytucjami pozarządowymi  

w roku 2023 przedstawił Burmistrz Miasta Janusz Kosecki.  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz  

na 2023 rok szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska.  

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że dokładamy tylko do pensji, a co z całą resztą? 

 Pani Skarbnik powiedziała, że na dzień dzisiejszy dokładamy około 300 tys. zł, a jeżeli 

będą osoby odchodzić na emeryturę, czy będą zastępstwa.. 

 Radny Pietrzykowski powiedział, że w chwili obecnej mamy pięciu nauczycieli na 

urlopach zdrowotnych i dotacja tego nie pokrywa.  

 Burmistrz powiedział, że to w tej chwili koszt urlopów zdrowotnych jest pół miliona 

złotych rocznie.  

 Radny Roman Pietrzykowski poinformował, że niektóre gminy samorządowe się zrzeszyły 

i była taka informacja na Forum Samorządowym, że jeżeli państwo polskie nie uzupełni tej 

kwoty, bo ta kwota jest w każdym mieście inna, to z końcem czerwca, gminy te przestaną 

wypłacać nauczycielom pensje. I gminy te zgłosiły cztery wnioski. Włącznie z likwidacją 

karty nauczyciela. To są duże miasta.  
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 Radny Henryk Czarnecki pytał, czy wiadomo już coś na temat pieniędzy za frekwencję 

wyborczą, na co pani Skarbnik odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie wiadomo nic 

nowego.  

 Burmistrz poinformował, że zostało wystosowane pismo do Ministerstwa Rolnictwa, 

odpowiedź przyszła bardzo szybko, że jest to procedowane, a wypłaty powinny być 

realizowane około czerwca. Na dotacje czekają kluby sportowe i nasza orkiestra strażacka, 

dlatego pilotujemy ten temat.  

 W związku z brakiem dalszych pytań co do omawianego projektu uchwały, 

przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 6, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2023 - 2033 przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna 

Bogulska.  

 W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 6, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania odpłatności za 

usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania, a także określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług przedstawiła radnym 

kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Marzena Ośko. 
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 Przewodnicząca Barbara Graban pytała, na czym polegają usługi sąsiedzkie, na co 

kierownik Marzena Ośko wyjaśniła, że może je świadczyć najbliższy sąsiad. Są to takie 

podstawowe usługi opiekuńcze. Zrobienie zakupów, doglądanie, rozmowa. My, jako gmina, 

na pewno musimy takie osoby przeszkolić.  

W związku z brakiem innych pytań co do projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Społeczna 6 0 0 

  

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej przedstawiła radnym kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Marzena Ośko. 

 W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący Komisji Społecznej 

Stanisław Eggert, zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 6, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Skórcz”. 

 Przewodniczący Komisji Społecznej Stanisław Eggert poinformował zebranych, że 

Komisja Społeczna na swoim posiedzeniu 11 marca 2024 r. pozytywnie zaopiniowała 

wniosek Burmistrza Miasta Skórcz, Janusza Koseckiego o nadanie tytułu „Zasłużony dla 

Miasta Skórcz” dla Grupy Twórczej KRESKA. 

 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania Strategii Rozwoju Gminy Miejskiej Skórcz do 2030 roku, w trym trybu 

konsultacji przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej 

i Inwestycji, Marcin Hałas.  
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W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna 6 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobów jej rozliczania oraz 

sposobów kontroli w ramach środków pozyskanych z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej 

i Inwestycji, Marcin Hałas. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna 6 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Miejskiej Skórcz oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i 

Inwestycji, Marcin Hałas. 

 Burmistrz przypomniał o tym, że cały czas trwają prace nad zamianą gruntów ze 

wspólnotami mieszkaniowymi przy ul. Pomorskiej. Jeżeli chodzi o Pomorską 13, to sprawa 

jest już załatwiona notarialnie. Pozostaje jeszcze Pomorska 9 i Pomorska 11. Jak uda się to 

sfinalizować, to będziemy dalej prowadzić temat zatoczki właśnie na tej wysokości.  

 Radny Pietrzykowski powiedział, że kłania się w tej kwestii również temat Arkady, na co 

Burmistrz potwierdził, że tam również powinien być obustronny przystanek.  
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 W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna 6 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej mienie Gminy Miejskiej Skórcz, oznaczonej geodezyjnie numerem 840/15,  

w drodze przetargu ustnego nieograniczonego przedstawił zebranym kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna 6 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej mienie Gminy Miejskiej Skórcz, oznaczonej geodezyjnie numerem 923/1, w 

drodze przetargu ustnego ograniczonego przedstawił zebranym kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 
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Komisja Społeczna 6 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla 

radnych Rady Miejskiej w Skórczu oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz Kosecki.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 5 0 0 

Komisja Społeczna 6 0 0 

  

 W ostatniej części wspólnego posiedzenia komisji, Burmistrz Miasta Janusz Kosecki 

omówił sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją 

o realizacji uchwał.  

 Radny Roman Pietrzykowski zwrócił się do Burmistrza z zapytaniem, czy można by było 

odnowić napisy na tablicy na księżej oborze, bo tam już mało co widać. I przydałoby się to 

okno również odnowić.  

 Burmistrz powiedział, że myślał o tym, tak samo jak nad odnowieniem liter na kamieniu 

przed Fastem. Generalnie, to trzeba by wszystkie te miejsca pamięci odnowić.  

 Pani Barbara Wiśniewska pytała, czy w planach jest jakiś remont ul. Hallera, na co 

Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że tak. W planach jest remont nawierzchni, w 

szczególności od sklepu motoryzacyjnego do starego przedszkola, bo to jest najgorszy 

odcinek tej drogi. Reszta jest w miarę przyzwoita.  

 Radna Barbara Bukowska zgłosiła, że słup na Pomorskiej 4 jest cały spróchniały i zagraża 

bezpieczeństwu. Tam jest jedna lampa na tym słupie. Radna Bukowska przekazała też prośbę 

mieszkańców, by przy garażach zamontować jakąś lampę, bo mówią, że podatki płacą, a tam 

jest ciemno i błoto. Tylko jedną lampę by chcieli.  

 Burmistrz powiedział, że najpierw porozmawia z TBS-ami, bo my ten teren użyczyliśmy i 

oni tym zawiadują.  
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 Radna Bukowska powiedziała, że na placu zabaw też żeby była lampa, bo tam w nocy 

broją.  

 Pani Barbara Wiśniewska zauważyła, że jak się zjeżdża z obwodnicy starą drogą do miasta 

też jest bardzo ciemno i tam przydałoby się doświetlenie.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że to jest teren Gminy Miejskiej Skórcz, a nie nasz. 

Nasze lampy zaczynają się na wysokości pana Piernickiego. A granica miasta kończy się na 

wysokości starej drogi na Kranek pomiędzy panami Piernickiem a Koseckim.  

 Radna Justyna Kreja pytała, czy można gdzieś interweniować w sprawie ścieżki rowerowej 

przy obwodnicy, bo ona już cała zarosła? 

 Burmistrz powiedział, że pozostaje pisanie do ZDW. Powiedział, że osobiście uważa, że 

robienie ścieżek rowerowych z kostki mija się z celem. Od kilku lat, wprawdzie od tamtej 

inwestycji minęło już kilkanaście lat, ale teraz ścieżki rowerowe buduje się z asfaltu.  

 Radna Justyna Kreja powiedziała, że mamy ścieżkę jaką mamy i w jaki sposób ją utrzymać 

w należytym porządku? Czy miasto może do tego ZDW napisać? 

 Burmistrz powiedział, że pisaliśmy, dzwoniliśmy. Tak samo jest z rondem i terenem wokół 

ronda. Gdyby nie nasza inwencja, to czasami mielibyśmy trawę po pas. Tylko za to wtedy 

ktoś musi zapłacić. Za wyczyszczenie takiego chodnika, który ma pewnie z półtorej kilometra 

do końca. Nikt za darmo tego nie zrobi, a nawet, jak wyczyści, to trzeba by było na nowo 

przefugować z betonem, żeby za chwilę to zielsko na nowo nie rosło.  

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji Budżetu  

i Finansów Barbara Graban podziękowała wszystkim za przybycie i zakończyła wspólne 

posiedzenie komisji o godz. 17.45. Protokół zawiera 8 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 2 załączniki.   

             Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

                  Barbara Graban 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 19.12.2023 r.  


